
Wettelijke grondslag schriftelijke raadsvragen: Gemeentewet artikel 155 
1. een lid van de raad kan het college of de burgemeester mondeling of schriftelijk vragen stellen. 

Bestuurlijke grondslag schriftelijke raadsvragen: Reglement van orde artikel 34, 34a en 34b 
- artikelgewijze toelichting zie bijlage! 

 
Aan het college van burgemeester & wethouders van de gemeente Neerijnen 
 
Neerijnen, 27 maart 2016            
 
Onderwerp: sociaal domein 
 

□ aankruizen wat van toepassing is! 

x Artikel 34 
Schriftelijke vragen 

Beantwoording gewenst: 
□ schriftelijk binnen 30 dagen 
□ mondeling in eerstvolgende raadsvergadering 

□ Artikel 34a 
Vragen actueel politiek onderwerp 

- indienen schriftelijk 24 uur vóór raadsvergadering 
- beantwoording mondeling in de raadsvergadering 

 Artikel 34b 
Schriftelijke technische vragen 

- indienen schriftelijk kort en bondig geformuleerd 
- beantwoording schriftelijk uiterlijk binnen 2 werkdagen 

 
Inleiding: 

In de media en  in de (Haagse) politiek worden regelmatig zorgen geuit over de ontwikkelingen  

bij de sociale transities. De nationale ombudsman heeft onlangs een kritisch rapport over de 

wijze waarop met de thuiszorg/huishoudelijke hulp wordt omgegaan, uitgebracht. 

Het gaat in algemene zin over wachtlijsten bij de jeugdzorg, problemen in de  

Thuiszorg,de dagopvang en de arbeidsparticipatie van mensen met een beperking. 

Ik hecht eraan, gezien het bovenstaande, concreet inzicht te verkrijgen in de feitelijke situatie in  

onze gemeente  

 
Vragen: 

1. Is het aantal mensen (met een beperking) dat gebruik maakt van de dagopvang sinds 2014 
afgenomen? Zo ja, met hoeveel (in absolute getallen en in percentages)? 
Als er sprake is van een afname, wat is daarvan de reden? 
 

2. Bestaan er bij de jeugdopvang wachtlijsten? Zo ja, om welke aantallen en percentages gaat het 
dan? Hoe komt het dat er eventuele wachtlijsten zijn ontstaan? Wat wordt er gedaan om de 
wachtlijsten te doen verminderen? 
 

3 Welke loonafspraken zijn er gemaakt met de thuiszorgorganisaties die in onze gemeente/in onze 

regio werkzaam zijn? 

Welke eigen bijdrage(gekoppeld aan inkomen) vragen wij aan potentiele cliënten? 
Is het aantal mensen dat een beroep doet op thuiszorg/huishoudelijke hulp  afgeno-
men/toegenomen sinds de gemeenten daarvoor  de verantwoordelijkheid  hebben gekregen? 
Wat zijn de oorzaken van eventuele afnames? 
 

4 Hoeveel mensen die voorheen een arbeidsplaats konden krijgen bij Lander zijn er inmiddels “ge-

plaatst” bij het bedrijfsleven cq de overheid? 

Zijn er wachtlijsten voor mensen met een arbeidsbeperking die nog niet bij het bedrijfsleven cq de 
overheden geplaatst kunnen worden? 

 
 
Van: 
Ed van Tellingen 
Vóór Neerijnen 
 
 



 
 



  


